



NOTICE OF PUBLIC MEETINGS CONCERNING PROPOSED PLANS OF SUBDIVISIONS

PLEASE TAKE NOTICE that the City of Ottawa will hold a Public Meeting on Thursday November 7, 2019, from 6:30pm to 8:30pm in Rideauview Community Centre (4310 Shoreline Drive) to discuss the following proposed plans of subdivisions:

1. **4623 Spratt Road**, File number D07-16-19-0010
Residential development to develop 2 semi-detached dwellings and 64 townhouse units for a total of 68 residential units
Assigned Planner-Shoma Murshid
e-mail: shoma.murshid@ottawa.ca
tel.: 613-580-2424, ext. 15430
2. **4725 Spratt Road**, File number D07-16-19-0021
Residential development consisting of approximately 255 townhouse units.
Assigned Planner-Tracey Scaramozzino
e-mail: tracey.scaramozzino@ottawa.ca,
tel.: 613-580-2424, ext. 12545
3. **708 and 750 River Road**, File number D07-16-19-0014
Residential development to develop approximately 250 residential units consisting of 79 single detached dwellings, 55 townhouse units and 112 units in an apartment.
Assigned Planner-Save Belan
e-mail: Steve.Belan@ottawa.ca
tel.: 613-580-2424, ext. 27591

Please refer to the attached location map.

Additional information relating to the proposed plan of subdivision is available for inspection by the public. For more information on this matter, including information about preserving your appeal rights, please direct inquiries to the above assigned planner at the contact information above or the following address:

Planning, Infrastructure and Economic Development Department
110 Laurier Avenue West, 4th floor
Ottawa ON K1J 1P1



AVIS DE RÉUNION PUBLIQUE CONCERNANT DES PROJETS DE PLANS DE LOTISSEMENT

VEUILLEZ NOTER que la Ville d'Ottawa tiendra une réunion publique le jeudi 7 novembre 2019, de 18 h 30 à 20 h 30, au Centre communautaire Rideauview (4310, promenade Shoreline) pour discuter des projets de plans de lotissement suivants :

1. **4623, chemin Spratt**, dossier n° D07-16-19-0010
Aménagement résidentiel comprenant deux habitations jumelées et 64 logements en rangée, pour un total de 68 unités.
Urbaniste responsable - Shoma Murshid
Courriel : shoma.murshid@ottawa.ca
Tél. : 613-580-2424, poste
2. **4725, chemin Spratt**, dossier n° D07-16-19-0021
Aménagement résidentiel comprenant environ 255 logements en rangée
Urbaniste responsable – Tracey Scaramozzino
Courriel : tracey.scaramozzino@ottawa.ca
Tél. : 613-580-2424, poste 12545
3. **708 et 750, chemin River**, dossier n° D07-16-19-0014
Aménagement résidentiel comprenant environ 250 unités, dont 79 maisons unifamiliales, 55 logements en rangée et 112 appartements.
Urbaniste responsable – Steve Belan
Courriel : steve.belan@ottawa.ca
Tél. : 613-580-2424, poste 27951

Vous trouverez ci-joint une carte illustrant l'emplacement des terrains visés par les projets.

Des renseignements supplémentaires sur les projets de plans de lotissement sont accessibles au public. Pour en savoir plus et pour vous informer sur les moyens de protéger votre droit d'appel, veuillez communiquer avec l'urbaniste assigné aux coordonnées indiquées ci-dessus ou à l'adresse suivante :

Direction générale de la planification, de l'infrastructure et du développement
économique

110, avenue Laurier Ouest, 4^e étage
Ottawa (Ontario) K1P 1J1.

